
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 20. 11. 2017 

Místo: restaurace Arkáda, nám. Svobody 32, Bučovice 685 01 

Čas jednání: 19:00 – 21:15 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík, 

Jan Šťastník 

Host: Jiří Kučera, Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal Havelka 

 
Program jednání 
 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu 
6) Školské soutěže 
7) Veletrh Life! 
8) Regionální výběry – stav příprav, doprava na jednotlivé akce 
9) Čerpání rozpočtu 2017 
10) Rozpočet 2018- zaslaná verze 
11) EFT 2018  
12) Rozvojový plán regionu 
13) Různé 

 
 

 

 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné i hosta, zástupce VV a předsedu komise 
regionu a rozvoje oddílu Jiřího Kučeru, a následně nechal odsouhlasit program jednání, který byl všemi 

schválen. Jiří Kučera si na úvod vzal krátké slovo o fungování regionů, poděkoval členům RVV za dosavadní 

práci a popřál celému RVV další úspěšné pokračování v současném složení. 
 

Ad2) Petr Šíma informoval o nejzajímavějších bodech probíraných na jednání regionálních sekretářů: 
- Zdeněk Mlčoušek představil novou koncepci pro systém vzdělávání rozhodčích => zachování stávajících 

licencí a zavedení soutěžních listin pro rozhodčí. Pro rozhodčí bude uplatněn jednotný poplatek za 

školení v úvodu sezóny po vzoru licencí pro hráči i trenéry, vyjma úplných nováčků. 
o Jiří Kučera doplnil aktuální informace o stavu Komise rozhodčích a delegátů a jeho předsedy i 

tématice koncepce vzdělávání rozhodčích 
- Zdeněk Mlčoušek dále představil úpravu systému Divizí, rozdělení na 5 částí 

- Tomáš Frank informoval o ekonomice: dotační programy z MŠMT by měly být zachovány  
- Probíhá intenzivně program podpory č.3: manažeři oddílů (29 oddílů): probíhají schůzky s oddíly, 

analýza stavu oddílů a budou následovat workshopy i semináře na různá rozvojová témata 

- Komunikovány vstupenky k MS2018 v Praze: ceny vstupenek i možnost objednávání 
 

 



 

Petr Šíma informoval o zápisu z jednání VV ČFbU 

- Odstoupení Luboše Malého z Komise rozhodčích a delegátů 
- Diskutována smlouva trenéra reprezentace žen Tomáše Janovského, kterému končí smlouva 

- Řešen rozpočet 

RVV bere vše na vědomí. 
 

Ad3) Jan Stavělík informoval o plánované páteční schůzce předsedů KRD v Praze. Probíhá diskuze mezi 
předsedy regionálních komisí o odstoupení předsedy celostátní KRD a smyslu setkání, ale má proběhnout. Tento 

týden by měla proběhnout debata nad obsazením pozice předsedy KRD. Další materiály z komisí ČFbU na 
sekretariát nepřišly. 

 

Ad4) Sešla se Komise rozvoje ženského florbalu. Nejvíce diskutována propagace dívčího florbalu. Z jednání 
vzešly návrhy na: 

- vytvoření propagačního materiálu na školské soutěže, turnaje apod. – letáčky pro hráčky i vedoucí či 
trenéry. 

- vytvoření promo videa 

RVV chce vidět návrh videa pro jeho případné schválení. Petr Šíma pověřen zajištěním ukázkového 
videa pro RVV. 

Plánované setkání KRD na prosinec. K řešení pohyby licencí jednotlivých rozhodčích či párů. Do konce sezóny 
toto nyní nelze provést ve FISu. Další regionální komise se v posledním měsíci nesešly. 

 
Ad5) Petr Šíma informuje, že udělené pokuty nad 300,- budou klubům sděleny také telefonicky či osobně. Od 

1. 1. 2018 bude přepuštěna malá zasedací místnost pro potřeby ČUS. V budoucnu možná alternativa se 

ziskem vedlejší místností pohřební služby. 
 

Ad6) Pavel Brückner informoval, že školské soutěže již probíhají od začátku listopadu. V tuto chvíli je odehráno 
několik turnajů základních škol, ke konci listopadu začínají i okresní kola středních škol. Máme přihlášeno nejvíce 

družstev v základních školách. Školy dostanou za účast v okresním nebo krajském kole set florbalek. 

 
Ad7) Petr Šíma informoval o veletrhu SportLife, kde se letos po delší době znovu prezentovaly samotné sporty 

a kluby jednotlivých sportů. Florbal prezentovala regionální unie, akce se zúčastnili také zástupci Bulldogs Brno 
a Hattrick Brno. Kluby z dalších sportů, např. Kometa Brno, Zbrojovka Brno či Draci Brno, k tomu přistupovali 

velmi dobře a na akci vyslaly své výrazné osobnosti. Letos byl o akci mimořádný zájem škol i dětí. 

 
Ad8) Pavel Brückner informoval o probíhajících trénincích regionálních výběrů a závěrečných turnajích RV. 

Proběhla debata nad dopravou výběrů na závěrečné turnaje RV. 
 

Ad9) Petr Šíma informoval o rozpočtu 2017. Čerpání hlídáno, snaha o vyčerpání dle předpokladů. Pokud bude 
v rozpočtu prostor, budou dokoupeny medaile či mikiny pro rozhodčí. 

RVV bere na vědomí. 

 
Ad10) Petr Šíma informoval, že byly zpracovány do navrhovaného rozpočtu požadavky z jednotlivých komisí. 

Určitá rezerva v rozpočtu na rok 2018 zůstává. 
Petr Šíma zmínil možnost využití služebního auta do regionů. Do rozpočtu by to mohlo znamenat dopad asi 60 

tisíc navíc. Možnost zpracování návrhu nákladů na pořízení auta pro region. 

Petr Šíma do příštího jednání zpracuje návrh nového rozpočtu s touto variantou. 
 

Ad11) Petr Šíma informuje o EFT 2018. Stále není jasné pořadatelství turnaje, nejpravděpodobnější variantou 
zůstává Brno a hala Rondo. Čeká se na finální nabídku ze strany haly. 

 



 

Ad12) Petr Šíma informuje o pokračování plnění rozvojového plánu. Debata nad navýšením rozhodčích, co se 

podařilo v navýšení počtu nováčků. Tito nováčci jsou ale velmi mladí, zpravidla ve věku dorostenců. Mohou 
prakticky pískat pouze dětské soutěže po mladší žáky. 

 

Ad13) Některé body byly probrány v rámci jednání. 
- Možnost využití služebního auta do regionu 

- Promo video pro dívčí florbal 
- Diskutován investiční program na haly 

- Jan Šťastník informoval o pozvání na MS žen, kde proběhne setkání předsedů KMM a šéftrenérů z PP6 
- Členové RVV zašlou výběr z navrhovaných témat workshopů z programu podpory č.3: manažeři oddílů 

do našeho regionu 

 
 

Termín dalšího jednání: 18. 12. 2017 – restaurace Arkáda Bučovice 
 

 

Konec: 21:15 
Zapisovatel: Pavel Brückner 

 
 


